
Z A P I S N I K

sa Tematska sjednice Gradskog vijeća Grada Labina, održane 21.siječnja 2015. godine u 
prostorijama Velike vijećnice Grada Labina, Titov trg 11, sa početkom u 17,00 sati.

Sjednicu  je  otvorio  Valter  Poropat,  predsjednik  Gradskog  vijeća  koji  je  sjednici  i  predsjedavao. 
Pozdravlja sve prisutne i daje riječ Jasmini Miilanović Ružić, pročelnici Ureda Grada da izvrši prozivku 
vijećnika Gradskog vijeća Grada Labina.
Jasmina  Milanović  Ružić,  pročelnica  Ureda  Grada,   prozivkom  vijećnika  Gradskog  vijeća  Grada 
Labina utvrđuje da sjednici Vijeća od ukupno 17 vijećnika u 17,00 sati  prisustvuje 16 vijećnika i to:  
Mladen Bastijanić (KLGB Mladena Bastijanića), Valter Glavičić (IDS-HSU-HNS), Valdi Gobo (SDP), 
Jasmina  Gruičić  (SDP),  Rasim  Halilović  (BDSH),  Klaudio  Korva  (KLGB  Silvana  Vlačića),  Darko 
Martinović (KLGB Darka Martinovića), Alda Miletić (IDS-HSU-HNS), Đanluka Miletić (IDS-HSU-HNS), 
Giuliano  Milevoj  (IDS-HSU-HNS),  Daniel  Mohorović  (SDP),  Federika  Mohorović  (IDS-HSU-HNS), 
William Negri (Hrvatski laburisti-stranka rada), Valter Poropat (IDS-HSU-HNS), Silvano Vlačić (KLGB 
Silvana Vlačića), Marin Zagrić (IDS-HSU-HNS).
Pored vijećnika  Gradskog vijeća sjednici  su prisustvovali:  Tulio Demetlika,  Gradonačelnik 
Grada  Labina,  Zoran  Rajković,  zamjenik  Gradonačelnika,  Jasmina  Milanović  Ružić, 
pročelnica  Ureda  Grada,  Anamarija  Lukšić,  pročelnica  Upravnog  odjela  za  prostorno 
uređenje,  zaštitu  okoliša  i  gradnju,  Donald   Blašković,  pročelnik  Upravnog  odjela  za 
komunalne  djelatnosti,  Marija  Kadoić  Balaško,  pročelnica  Upravnog  odjela  za  proračun  i 
financije, Loreta Blašković, pročelnica Upravnog odjela za samoupravu i opće poslove, Dino 
Škopac, direktor TD Vodovod Labin d.o.o. Labin sa suradnicima, Dalibor Zupičić,  direktor 
Labin 2000 d..o.o. Labin, Darko Dobrović, Hrvatske vode, voditelj Službe za korištenje voda 
za  slivove  Sjevernog  Jadrana  Rijeka,  Bariša  Matković, iz  Hidroxpert  d.o.o.,  projektant 
Koncepcijskog rješenja sustava javne vodoopskrbe u dolini Raše, Glorija Paliska Bolterstein, 
načelnica  Općine Raša,  Željko  Zahtila,  predsjednik  Općinskog vijeća Općine Raša,  Valdi 
Runko, načelnik Općine Kršan, dr. Lucijan Mohorović, Bogdan Stanković, predsjednik Vijeća 
Srpske nacionalne  manjine  u Gradu Labinu,  Robi  Selan,  Adriano Šćulac,  Silvana Fable, 
Radio Labin, predstavnica medija. 

Predsjednik  Vijeća  Valter  Poropat,  konstatira  da  prema  izvršenoj  prozivci  Vijeće  ima 
potreban kvorum  pa može punovažno raspravljati i odlučivati. Pozdravlja sve prisutne, kao i 
slušatelje Radio Labina te utvrđuje i objavljuje dnevni red sjednice kao i u Pozivu za sjednicu. 

AD. 1.

Valter  Poropat,  predsjednik  Vijeća  prelazi  na  prvu  točku  dnevnog  reda  «Problematika 
vodoopskrbe Grada Labina i Labinštine“.
Predlagatelji za ovu točku dnevnog reda su 13 vijećnika Gradskog vijeća Grada Labina koji 
su vlastoručnim potpisom potpisali zahtjev za sazivanje Tematske sjednice.
Uvodno  obrazloženje  za  ovu  točku  su  dali  vijećnica  Jasmina  Gruičić  i  vijećnik  Mladen 
Bastijanić.
Sa stručnog stanovišta dodatna saznanja za ovu točku su dali: Darko Dobrović, dipl.ing.građ. 
iz Hrvatskih voda – voditelj Službe za korištenje voda za slivove Sjevernog Jadrana – Rijeka 
i Bariša Matković, dipl.ing.građ. it HIDROEXPERT d.o.o.  – projektant Koncepcijskog rješenja 
sustava javne vodoopskrbe u dolini Raše.

Valter Poropat, predsjednik Vijeća otvara raspravu.

U raspravi su sudjelovali vijećnici Mladen Bastijanić (KLGB nositelja Mladena Bastijanića), 
Darko Martinović (KLGB nositelja Darka Martinovića), Klaudio Korva (KLGB nositelja Silvana 
Vlačića), Silvano Vlačić (KLGB nositelja Silvana Vlačića), William Negri (Hrvatski laburisti – 
stranka rada),  Daniel Mohorović (SDP), Rasim Halilović (BDSH) i Valter Glavičić (IDS-HSU-
HNS).
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Mladen Bastijanić  (KLGB Mladena Bastijanića),  se osvrće na projekte koje rade Hrvatske 
vode i kaže da mu nije jasno zašto se opet radi projekt zapornice u Raši kada je taj projekt 
napravljen još 2005. godine, kaže samo se rade projekti, projekti, projekti i to sve košta, a 
Labinjane interesira konkretna situacija sada. Ističe da je njegova prezentacija imala za cilj 
ne da se potoši 130 milijuna i da se čeka 2045. godina nego da se problem vodoopskrbe 
Labinštine riješi čim prije i sa deset puta manje novca, a to je maksimalno iskorištavanje 
najboljih  izvora sirove vode (Kožljak,  Plomin i  Bubić  Jama) i  ulaganje  u infrastrukturu tih 
izvora, zatim, zaštita izvorišta F. Gaia i Kokoti od zagađenja od fekalnih i morskih voda i 
zamjena tretmana voda klorom sa novom ekološki prihvatljivom tehnologijom. Smatra da su 
Hrvatske vode – HEP - Država u spregi ako misle da bolju vodu treba dati industriji umjesto 
građanima,  Labinjanima (izvor  Bubić  jama se koristi  za potrebe HEP-a,  izvor  Kožljak  se 
eksploatira i daje u sistem do max. 17l/s, a izvor Plomin se daje u sustav do max. 7l/s bez 
obzira koliko vode ima iznad tog maksimuma), dok sadašnji sustav vodoopskrbe najvećim 
dijelom koristi najlošije izvore, vode iz izvora F. Gaia i Kokoti. Ističe da njega interesira sada, 
odmah, čim prije, projekt i pogotovo realizacija da Labinjani piju bolju, najbolju vodu. Smeta 
ga što je predstavnik iz Hrvatskih voda kada je govorio o Bubić jami spominjao Zakon o 
vodama, te ističe da temeljem članka 84. Zakona o vodama koji uređuje red prvenstva po 
namjenama, korištenje vode za opskrbu stanovništva vodom za piće ima prednost u odnosu 
na ostale namjene. Kaže da misli da HEP-u prestaje koncesija na Bubić jamu 2017. godine i 
da je onda odmah treba staviti  u plan vodoopskrebe Labinštine te da bi  ovaj izvor vode 
trebao  biiti  glavni  izvor  pitke  vode.  Dalje  se  osvrće  na  projekte  koji  se  rade  i  plaćaju, 
konkretno se osvrće na projekt kanalizacije Krapna i kaže da bez obzira na pročistače (kakvi 
su i koliko ih je), Krapanjskom zaljevu treba vratiti prirodni tok, da prima samo prirodne vode, 
a ne da bude recipijent fekalnih voda (obrađenih i neobrađenih), a to, kaže, u projektima 
Hrvatskih voda nije uzeto u obzir, kao ni rješavanje lijeve strane Krapanjskog zaljeva. Osvrće 
se i na tehnologiju koja omogućuje dobivanje pitke vode iz morske vode, iz fekalnih voda i 
sl., ali ta tehnologija je jako skupa i zato oni predlažu nešto drugo, predlažu prirodnu vodu 
koju ne treba prerađivati. Kaže da je kod izlagača iz Hrvatskih voda stekao pozitivan dojam u 
smislu da se rade projekti ali kaže da će proći još puno godina dok ti projekti budu realizirani,  
a Labinjanima treba čista, pitka voda sada i odmah. Osvrće se i na najbolje izvore sirove 
vode Kožljak i Plomin i to što ih se ne može uzet u koncesiju smatra da je čista birokratska 
mjera jer je to naša voda i najbolja voda i na našem je području i ljudska glupost je da tu  
vodu ne uzimamo.  Na kraju  spominje  i  gubitke vode u Vodovodu  Labin  te s  tim u  vezi 
spominje normative EU i zaključuje da je poanta da najbolju vodu treba dati žiteljima ovog 
kraja jer oni to i zaslužuju. Kaže da će se na sve iznijeto od strane Hrvatskih voda očitovati i  
pisanim putem. 

Darko  Dobrović  dipl.ing.građ.  iz  Hrvatskih  voda  –  voditelj  Službe  za  korištenje  voda  za 
slivove Sjevernog Jadrana – Rijeka, osvrće se na projekt zapornice iz 2005. godine o kojem, 
kaže, ne zna ništa, ali ističe da nositelji projekta javnog vodnog dobra (naručitelj projekta) 
mogu bit samo Hrvatske vode, te se dalje osvrće na red prvenstva po namjenama i Zakon o 
vodama i ističe da se članci zakona moraju čitati u cjelosti, a ne djelomično, te u tom smislu 
citira cijeli članak 84:
„Korištenje voda za opskrbu stanovništva vodom za piće i sanitarne potrebe, za potrebe protupožarne 
zaštite i obrane ima prednost u odnosu na korištenje voda za ostale namjene.
Ovisno o specifičnim potrebama i uvjetima, na pojedinim dijelovima vodnog područja može se odrediti 
red prvenstva korištenja voda uz obvezno davanje prvenstva namjenama iz stavka 1. ovoga članka.
Odluku o redu prvenstva iz stavka 2. ovoga članka donosi ministar, uz prethodno mišljenje jedinica 
područne (regionalne) samouprave.“
Nastavlja i kaže da se slaže da treba čim prije uključiti izvore Kožljak i Plomin ali da treba 
znati  da  i  oni  imaju  minimum.  Što  se  tiče  gubitaka  vode,  ističe  da  Vodovod  Labin  ima 
najmanje gubitke u Republici  Hrvatskoj.  Slaže se da se gubici  trebaju smanjiti  jer uskoro 
stiže novi zakon po kojem će se voda plaćati po zahvaćenoj vodi, a ne po prodanoj vodi. 
Vezano za projekte, kaže da će se projekti aplicirati prema fondovima EU, te da će i HEP 
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uložiti  u vodovode (cjevovode) jer im postrojenje ne smije stati  i zato ne smiju ostati bez 
vode. 

Mladen Bastijanić (KLGB Mladena Bastijanića) daje jedan primjer tzv. sprege o kojoj je ranije 
govorio, a tiče se malog čovjeka koji živi u blizini F.Gaja i koji je, misli u rasponu od 2006-
2014. godine imao tri poplave samo zbog neispravnog ventila koji regulira tok izlaza izvora. 
Problem  nastaje  kod  većih  padalina  kada  zbog  tog  neispravnog  ventila  voda  ne  ide  u 
obuhvatni kanal nego se razliva u polje. Kaže da postoji projekt iz 2006. godine i da od 2006. 
godine ti ljudi strepe od poplave, a taj ventil možda košta oko 50.000,00 kuna, ali za malog 
čovjeka nitko ne mari, naprotiv ta se voda zbog neispravnog ventila mora još i prepumpavati 
u rijeku Rašu i kilovati se trše. Ističe i da je čuo da Hrvatske vode nisu izvršile mjerenje kod 
izvora Sv. Antun u 2012. godini  kada je bila sušna godina i  kada se to mjerenje moralo 
napraviti.

Darko Dobrović  dipl.ing.građ.  iz  Hrvatskih voda odgovara da je  ventil  cijev od Vodovoda 
Labin i nema veze s Hrvatskim vodama.  Odgovara dalje što se tiče neizvršenog mjerenja da 
za  sve  aktivnosti  koje  provode,  Hrvatske  vode  su  vezane  odredbama  Zakona  o  javnoj 
nabavi, konkretno za taj posao se provela javna nabava, uložena je žalba na odluku i dok se 
postupak rješavao pala je kiša i mjerenje se nije izvršilo.

Darko Martinović (KLGB Darka Martinovića) pohvaljuje sve iznijete prezentacije i izvješća i 
ističe da je nesporno i da su se s time svi složili da najčišću i najkvalitetniju vodu treba dati  
građanstvu i to pod hitno. Kaže dalje da sve varijante o kojima je govorio i koje je iznio Bariša 
Matković, dipl.ing.građ. iz HIDROEXPERT d.o.o.  su u redu, ali sve te varijante koštaju preko 
130-160 milijuna kuna i pita koji to vremenski period treba proći da građani dobiju tu vodu iz 
izvora Kožljak, Plomin itd., koncesiju na Bubić jamu i slično, odnosno da li postoji neki modus 
da građani  brže i  jeftinije  dobiju  kvalitetnu vodu.  Pita  da li  je  moguće izvore  pitke  vode 
Kožljak i Plomin spojiti na postojeći vodovodni sustav jer ako imamo najkvalitetniju vodu u 
Istri zašto je ne iskoristiti za naše građane za piće. Pita što je sa kloriranjem vode, naime iz 
izvješća  Zavoda  za  javno  zdravstvo  se  može  vidjeti  da  se,  pogotovo  u  određenom 
vremenskom periodu, voda za piće klorira do gornje granice i pita da li se to nekako može 
izbjeći  suvremenijim  pristupom  kao  npr.  dezinfekcija  pitke  vode  bez  klora  -  aquagen 
tehnologija  kojom  nastaje  Genox,  hrvatski  ekološki  certificiran  dezinficijens.  Prilaže  u 
Zapisnik kratki opis tehnologije dezinfekcije pitke vode bez uporabe klora koja je u Hrvatskoj 
već u uporabi gotovo 5 godina.

Klaudio Korva (KLGB nositelja Silvana Vlačića) zahvaljuje svima na iznijetim prezentacijama 
i ističe da je cilj ove Tematske sjednice postići da građani Labinštine piju kvalitetnu vodu i to 
čim prije.  Podsjeća da je ovo Gradsko vijeće već imalo jednu Tematsku sjednicu i to 20. 
veljače 2014.  godine sa temom „Problematika  odvodnje  otpadnih  voda Grada Labina sa 
ciljem zaštite izvorišta pitke vode“, kada je donijet  zaključak da se u roku od 60 dana od 
donošenja  zaključka  Vijeća  dostavi  vijećnicima  Gradskog  vijeća  mišljenje  na  prijedlog 
prezentiranog rješenja  uz eventualnu analizu alternativnih rješenja, kao i dobiveno povratno 
očitovanje Gradonačelnika Grada Labina od 26. svibnja 2014. godine, a koje je sastavni dio 
ovog Zapisnika. Pita što je s kartom septičkih jama i što se po tome napravilo, te kaže da se 
danas nije  ništa  govorilo  o  zaštiti  voda.  Smatra  da se puno  toga propustilo  napraviti,  a 
objašnjenje da se na tome radi, kaže, nije dovoljno. Kaže da HEP traži kvalitetnu vodu za 
svoje postrojenje, te ističe da i građani Labinštine također traže kvalitetnu vodu i da nije u 
redu da HEP ima čistu vodu, a građani Labinštine piju što piju, vodu punu klora itd. Podržava 
sve što Hrvatske vode poduzimaju ali smatra da je sve to u velikom zakašnjenju. Smatra da 
su vijećnici trebali dobiti izlaganja Darka Dobrović iz Hrvatskih voda i Bariše Matkovića iz 
Hidroxpert d.o.o. i u papirnatom obliku.
Silvano  Vlačić  (KLGB nosiotelja  Silvana  Vlačića)  kaže  da  je  večeras  dobio  puno  novih 
informacija koje nije imao i svima zahvaljuje na njihovim prezentacijama i izlaganju. Smatra 
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da je šteta što vijećnici nisu dobili u papirnatom obliku izlaganja Darka Dobrović iz Hrvatskih 
voda i Bariše Matkovića iz Hidroxpert d.o.o. Kaže dalje da je lijepo čuti što su sve Hrvatske 
vode učinile i što sve rade, ali misli da sve to nije dovoljno i da će puno trajati dok se sve to 
realizira što se napomenulo da treba realizirati i zato smatra da se treba koncentrirati na ono 
što se može najprije napraviti i što će donijeti najbolji efekt, a to je da damo najbolju vodu 
građanima Labinštine i zato napravimo najmanju investiciju koja je za to potrebna. Spojimo 
vode iz Kožljaka i Plomina da ju mogu koristiti građani. Što se tiče zakonskih ograničenja, 
kaže da se svaki zakon može promjeniti i zato treba da učinimo sve za sebe i da napravimo 
ono što je u našoj moći. Drugo što se može odmah napraviti je registar septičkih jama i da se 
o  septičkim  jamama  i  njihovom  pravilnom  pražnjenju  vodi  sustavna  briga.  Potrebno  je 
odlukom regulirati obvezu vlasnika septičkih jama i način plaćanja usluge pražnjenja septčkih 
jama, npr. barem jednom godišnje unaprijed i onda je sigurno da će se ta usluga i zatražiti od 
ovlaštene tvrtke kojoj se usluga platila. Tako bi se uveo red u pražnjenje septičkih jama i 
rješilo zagađivanje voda i to je nešto što se može odmah napraviti i ništa ne košta.

William  Negri  (Hrvatski  laburisti-stranka  rada)  kaže  da  je  voda  jedinstven  i  nezamjenjiv 
prirodni resurs, da je  vizija  budućnosti  vodnih područja ključna za postizanje dogovora o 
ciljevima između uprave i  svih  zainteresiranih  strana i  građana  u poduzimanju  akcija  za 
postizanje  cilja.  Kaže  dalje  da  je  u  tome jedan  od  važnih  aspekata  procjena  vrijednosti 
vodnog  sliva  i  investicija  u  tom  pravcu,  kao  i  odluka  o  načinu  raspolaganja  prirodnim 
bogatstvom. Ističe dalje važnost uključivanja javnosti u donošenje i sprovođenje potrebnih 
mjera, a uprava i gradska, lokalna i na nivou ministarstva, odnosno Vlade bi trebala osigurati 
oblik učešća javnosti kroz pružanje informacija i stručnih konzultacija i da se građani aktivno 
uključe  u  rješavanje  problema.  Dalje  ističe  važnost  integracije  ciljeva  za  zaštitu  okoliša, 
integraciju svih izvora voda itd., a u svemu tome je jako važno, ponovno ističe, osigurati oblik 
učešća građana Labinštine u svim akcijama uprave od Hrvatskih voda, Grada Labina i Vlade 
RH vezano za vodu kao nešto najvažnije.

Daniel Mohorović (SDP) prije svega zahvaljuje vijećniku Mladenu Bastijaniću koji je glavni 
inicijator  sazivanja i  održavanja ove Tematske sjednice,  a onda zahvaljuje i  svim ostalim 
vijećnicima koji  su svojim potpisom podržali  ovu inicijativu za održavanjem ove Tematske 
sjednice.  Predlaže  da  se  donese  zaključak  da  Gradsko  vijeće  imenuje  radnu  grupu 
sastavljenu od predstavnika izvršne vlasti, Gradskog vijeća, TD Vodovod Labin d.o.o. Labin, 
Hrvatskih voda – Rijeka i VGI – Labin da u roku od 60 dana izradi:
-  idejni  projekt  uključivanja  izvora  Kožljak,  Plomin  i  Bubić  jama  u  punom  kapacitetu  u 
vodoopskrbni sustav Labinštine, 
- idejni projekt zaštite Krapanskog sliva sa ciljem prioritetne zaštite ugroženih izvorišta pitke 
vode F. Gaia i Kokoti,
te  da se zaduži  predsjednika  Gradskog vijeća Grada Labina da nadzire  realizaciju  ovog 
zaključka  te  da  po  isteku  roka,  na  prvoj  slijedećoj  sjednici  Vijeća  uvrsti  tražene  idejne 
projekte u dnevni red sjednice Vijeća.

Silvano Vlačić (KLGB Silvana Vlačića) kaže da se slaže s predloženim zaključkom i predlaže 
da se u  njega  još  doda i  zaduženje  komunalne  tvrtke da u  istom roku napravi  i  spisak 
septičkih jama i  jednu okvirnu računicu koliko bi vlasnika koštalo jedno godišnje čišćenje 
septičke jame.

Rasim Halilović ((BDSH), kaže da nije stručan po ovoj temi ali ga, kaže, zanima da li postoji 
neki  način  da  vijećnici  i  cijela  Labinština  dobiju  na  upravljanje  svoju  vodu  tu  u  Labinu. 
Interesira ga kome vjerovati jer svaka strana iznosi neke svoje podatke, pita da li građani piju 
zagađenu vodu ili piju čistu vodu.

Mladen Bastijanić  (KLGB nositelja  Mladena Bastijanića),  odgovara da nitko nije rekao da 
građani  piju  zagađenu  vodu,  nego  se  govorilo  i  govori  da  se  Labinu  da  voda  iz  izvora 
Kožljak, Plomin, Bubić jama iz jednostavnog razloga što je to puno bolja voda. Ističe da se 
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govorilo i govori da imamo onečišćenu vodu u izvorima F. Gaia i Kokoti, te dalje ističe da se 
isto tako govorilo da se sa današnjom tehnologijom i od septičke jame i od morske vode, itd. 
može dobiti pitka voda, ali to je, ističe, mrtva voda, a prirodna voda je živa voda i ona nama 
treba. Vodu iz izvora F. Gaj i Kokoti treba obrađivati a ne samo klorirati a to sve košta dok 
voda iz Kožljaka s obzirom da je izvor na 275 metara nad morem treba samo dopeljati do 
naših slavina bez trošenja kilovatsati za pumpanje.

Valter  Glavičić  (IDS-HSU-HNS),  zaključuje  da  se  već  puno  govorilo  o  vodi  i  o  ovoj 
problematici u ovoj Vijećnici. Misli da svi žele isto da te bogate i dobre izvore vode koje smo 
naslijedili  sačuvamo  za  buduće  generacije.  Želja  mu  je  da  svi  skupa,  cijela  Labinština 
zauzme isti stav, da svi skupa stanu na istu stranu i da se svi zajedno izbore za svoju vodu.

Valter  Poropat,  predsjednik  Vijeća,  zaključuje  raspravu,  konstatira  da  je  vijećnik  Daniel 
Mohorović  predložio  jedan  zaključak,  ali  kaže  da  nije  u  redu  da  Gradsko  vijeće  donosi 
zaključak  koji  realno  gledano  ne  može  sprovesti  jer  nije  u  ingerenciji  Gradskog  vijeća. 
Predlaže pauzu od 10 minuta da klubovi vijećnika dogovore i predlože prijedlog zaključka sa 
današnje Tematske sjednice.

Nakon pauze, Valter Poropat, predsjednik Vijeća, daje na glasovanje slijedeći

Z A K L J U Č A K

I
Zadužuje se predstavnik Grada Labina u Skupštini Trgovačkog društva Vodovod Labin d.o.o. Labin da predloži i 
zastupa u Skupštini Društva realizaciju slijedećeg:

- da u roku od 120 dana Trgovačko društvo Vodovod Labin d.o.o. Labin izradi idejno rješenje sa aproksimativnim 
troškovnikom uključivanja izvora Kožljak i Plomin u punom kapacitetu u vodoopskrbni sustav Labinštine.

                                                                     
                                                                     II

Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja i objavljuje se u „Službenim novinama Grada Labina“.

GLASOVANJEM: 15 „ZA“ i 1 „UZDRŽAN“.

Valter Poropat,  predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu. 

Sjednica je tonski snimana.

Dovršeno u  21,00 sati.

       ZAPISNIK VODILA                    PREDSJEDNIK

  Jasmina Milanović Ružić                                              Valter Poropat
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